
Stivlevågen Vest. 

Her er noe info /historikk slik jeg husker det tilbake til første halvdel 2015. 

Jeg skulle lage en skisse / vurdering av VA anlegg til regulert område Stivlevågen, gjeldene plan på dette 
tidspunkt hadde et regulert område for VA teknisk innenfor planområdet (merket 1). 

En nabo til planområde hadde sendt en e-post til Garvik i mars 2015 om han skulle etablere privat 
pumpestasjon selskap osv. og at alle kunne koble seg til mot betaling, og at han hadde godkjent 
rørleggemelding på dette. (merket 2) 

Jeg kontaktet Karmøy kommune (Johannes Thaule) om et møte / samtale om dette fremtidige 
prosjekt. 

Jeg forklarte at vi skulle bygge ca. 30-40 boliger innenfor planområdet og skulle starte planlegging av 
VA løsning. Det ble diskutert to løsninger enten et privatanlegg innenfor planområde el. en felles 
stasjon (KOMMUNAL) ikke noe privat pumpeselskap ble aktuelt. 

Jeg fikk inntrykk av at kommune var villig å se på en felles løsning som kunne komme til nytte for alle 
og at en kostnadsfordeling kunne gjøres. Slik det hadde vært med et annet prosjekt jeg var involvert i 
som pågikk i samme periode (Jovikvegen) 

Da det ble bestemt at Garvik skulle gjøre noen reguleringsendringer innenfor planområdet, så ble det 
også besluttet og regulere inn et område for kommunal pumpestasjon. 


